
 
 

 

Referat YAM’s generalforsamling onsdag d. 20. marts 2024 

 

1. Valg af dirigent og referent 

Astrid vælges som dirigent og Lærke vælges som referent – begge vælges med applaus.  

2. Beretning fra forperson og bestyrelsen 

Highlights fra den på forhånd udsendte årsberetning fremlægges.  

3. Godkendelse af regnskab og fastlæggelse af budget og kontingent. 

Regnskab 2023, budget 2024 og kontingent fremlægges af Jonas. Der spørges om adm. gebyr til 

Lægeforeningen kan forhandles i forhold til foreningens størrelse. Umiddelbart har der ikke 

tidligere været mulighed for differentiering, men bestyrelsen vil forhøre sig.  

Godkendes. 

4. Uddannelse og trivsel 

Der tales om trivslen og uddannelsesmiljøet på de forskellige afdelinger. Herunder om forskellige 

modeller for ”invers feedback” og tidsbesparende tiltag som f.eks. ”fokuseret journal”. 

Medlemmer opfordres til at skrive til YAM hvis behovet skulle opstå i løbet af året – noget der går 

særligt godt, noget der er problematisk i forhold til uddannelsesmiljøet. 

Husk Facebookgruppe ”Yngre Arbejdsmedicinere”. Læg gerne billeder op fra returdag, brugbare 

dokumenter, gode tiltag mm. 

5. Ønsker til temadag, efterår 2024 

Send gerne løbende ønsker til YAMs bestyrelse i forhold til f.eks. temaer og/eller mulige 

oplægsholdere.  

6. Indkomne forslag til sagsbehandling fra medlemmerne 

Der er ikke indkommet forslag. 

7. Valg til bestyrelsen:  

- Lærke Kolding, Sasia Skovsted og Mette Mohr er ikke på genvalg i år.  

- Jonas Lunen (valgt som suppleant i 2023) – ønsker at fortsætte bestyrelsesarbejdet 

det næste år.  



 
 

 

- Mette Madsen (på genvalg, da hun har været i bestyrelsen i 2 år) – ønsker at 

fortsætte og stiller op som ny forperson.  

- Astrid (forperson) trådte ind i bestyrelsen i foråret 2020 og udtræder derfor af 

bestyrelsen. 

- Line ønsker at træde ud af bestyrelsesarbejdet. 

- (Marie Sturesson er trådt ud af bestyrelsen i december 2023). 

Vi har 7 menige medlemspladser og mulighed for yderligere en suppleant. Vi stræber 

efter at repræsentere hele landet bredt.   

Mette Madsen, Mette Mohr, Sasia Skovsted og Lærke Kolding fortsætter. Jonas Lunen overgår fra 

suppleant til bestyrelsesmedlem.  

Kristina Rosa Beuschau fra Odense og Vibe Lyng Lindgren fra Aalborg indtræder i bestyrelsen som 

medlemmer.  

Julie Herdorf Krøyer fra Bispebjerg indtræder som suppleant i bestyrelsen.  

8. Evt. andre valg, herunder udpegning af repræsentant til udvalg og arbejdsgrupper som 

f.eks. årsmødeudvalget og kursusudvalget (hvor der mangler medlemmer) 

Luise Begtrup er i Årsmødeudvalget og reklamerer overbevisende for deltagelse. Der er stort 

ønske om deltagelse af uddannelseslæger i udvalget.   

Zara Stokholm der sidder i kursusudvalget, gør ligeledes god reklame for kursusudvalget og 

understreger vigtigheden af at få uddannelseslæger med i udvalget.  

9. Eventuelt 

Der foreslås opdeling i afdelingslæger og uddannelseslæger forhold til trivselspunktet 

fremadrettet da flere medlemmer er vejledere, hvilket måske kan være en barriere for deling af 

erfaringer for uddannelseslægerne. Dette ikke muligt grundet den afsatte tid til generalforsamling. 

Der foreslås at UKYL på forhånd har talt med udd. lægerne hvis der er særlige forhold på en 

afdeling hvor ovenstående gør sig gældende.  Forpersonen fremhæver muligheden for at skrive til 

YAM hvis der opleves konkrete problemer på ens afdeling hvor YAM ønskes inddraget.    

*Forslag, der ønskes behandlet ved generalforsamlingen, skal være bestyrelsen i hænde senest 3 uger 

forinden med henblik på udsendelse til medlemmerne mindst 2 uger før. Ved generalforsamlingen kan 

indkomne forslag vedtages ved simpelt flertal blandt de fremmødte medlemmer, se dog § 10 *.  

 


